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30. maj 2008 

Spørgsmål nr. 42: 

Er det korrekt, at behovet for helikopterne ikke er blevet vurderet hos chefen for de nuværende styrker i 
Afghanistan? 

Svar: 

Til brug for min besvarelse har jeg anmodet Forsvarskommandoen om en udtalelse. Forsvarskommandoen 

har i den anledning oplyst følgende:   

 

”Forsvarskommandoens indstilling om at deployere helikoptere er initieret på baggrund af erfaringerne fra 

hold 4. Chefen for hold 5 (det nuværende hold) har gennemført overdragelse med chefen for hold 4, og 

er blevet gjort bekendt med erfaringerne fra området. Forsvarskommandoen har ikke modtaget vurderin-

ger, som peger på, at der ikke længere er behov for helikopterkapacitet.” 
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